

【通知】 網路銀行辦理匯款時需要提供受款銀行 swift code

致 親愛的客戶：

自 2024 年 7 月 24 日起，於寰宇金融網辦理匯款交易時，需要提供完整受款銀行 swift code，敬請配合辦理。

此外，如您匯款到以下國家，可提供該國的清算代號以加快匯款完成；各國清算代號格式請參考下表說明：

國家	清算代號名稱	格式/範例
美國 US	ABA No、Fed Wire No、Routing No	//FW123456789
加拿大 CA	TRANSIT NO. 即 CC	//CC123456789
英國 UK	SORT CODE 即 SC	//SC123456
澳洲 AU	BSB No	//AU123456
紐西蘭 NZ	Bank Code	//NZ123456
南非 ZA	South Africa National Clearing Code	//ZA123456
歐盟	IBAN、適用參加歐盟的國家	範例參考: 英國 GBXXAAAABBBBBBBBBBBBBBBB 德國 DEXXAAAAAAAAABBBBBBBBBBBB 法國 FRXXAAAABBBBBCCCCCCCCCCCCDD

如有任何查詢，請致電本行客服專線（852）2907-6968。不便之處，祈請見諒。

永豐商業銀行股份有限公司香港分行 謹啟

2024 年 6 月 27 日

【Notification】 the SWIFT code of the beneficiary bank is needed for
 Global eBanking remittance transaction

Dear Valued Customer,

Starting from 24 July 2024, remittance submission via Global eBanking, the swift code of the beneficiary bank is required to be provided. Thanks for your cooperation.

In addition, if the fund is remitted to the following countries, providing the corresponding clearing code will speed up the processing of remittance transaction. Please refer to the table below for the clearing codes.

Country	Clearing Code Name	Format/Example
United States, US	ABA No, Fed Wire No, Routing No	//FW123456789
Canada, CA	TRANSIT NO. (CC)	//CC123456789
United Kingdom, UK	SORT CODE (SC)	//SC123456
Australia, AU	BSB No	//AU123456
New Zealand, NZ	Bank Code	//NZ123456
South Africa, ZA	South Africa National Clearing Code	//ZA123456
Europe Union	IBAN, applicable to EU countries	Reference: The UK, GBXXAAAABBBBBBBBBBBBBB Germany, DEXXAAAAAABBBBBBBBBB France, FRXXAAAABBBBCCCCCCCCCDD

Should you have any enquiries, please call our customer service hotline at (852) 2907-6968 for assistance.

Bank SinoPac, Hong Kong Branch
 27 th June2024